
Udkast 

 

Tisvilde Kystsikringslag vest for Holløse 

 

Referat af bestyrelsesmøde d. 17.10.2010. 

 

Deltagere: Kjeld, Ulander, Eva, Peter og Gerd, Frd.Teisen og Erik Biering. 

 

Dagsorden: 
1. Frd. T. orienterede om sin korrespondance med Kystdirektoratet. 
2. Erik B. orienterede om status for sandfodringsprojektet. 
3. Eventuelt. 
4. Næste møde. 
 

 
Ad. 1.  
I skrivelse af 27.9.2010 fra Kystdirektoratet henvises der til tidl. brev af 2. juli 2007. Det 
fremgår her, at vores vedtægter skal indeholde beskrivelse af tilladelse til arbejder på 
kystsikringen. Dette krav virker ret uoverskueligt, da det i værste fald ville kunne medføre, at 
vi skal indføre vedtægtsændringer, hver gang vi foretager os noget, der har krævet tilladelse 
fra Direktoratet.  
Frd. T. har som tidl. medlem af Samvirkets Arbejdsgruppe haft kontakt med Direktoratet, og 
han har derfor fungeret som konsulent for os i denne sag. Frd. har haft korrespondance med 
Direktoratet (tidl. udsendt). Der er endnu ikke kommet svar, og der rykkes ikke for dette.  
Bestyrelsens holdning er, at Direktoratet er velkommen til at få kopier af diverse papirer og 
beslutninger vedr. kystsikringen, som vi i forvejen sender til hhv. Kommune og Bank efter 
generalforsamlingen. Der kan endvidere medsendes fotos af vores arbejder. Hvis Direktoratet 
måtte ønske det, kan vi tilføje tilladelserne som bilag til vedtægterne, hvis dette stadig ønskes.  
Iht. til referat af møde i Direktoratet d. 19.8.2010 skulle dette også være Direktoratets ønske, 
men nu afventer vi svar.  
 
Ad. 2. 
Erik B. orienterer om, at det ikke bliver til noget med et samlet sandfodringsprojekt for hele 
Nordkysten. Hverken Halsnæs eller Helsingør kommune vil være med. 
I Gribskov kommune er det stadig et ønske, hvilket fremgår af referat af et møde d. 
6.10.2010. Da pengene skal komme fra beboerne, og da der skal holdes borgermøder etc., er 
det vanskeligt at sige noget sikkert om tidshorizonten. Da vores anlæg stadig er nødvendigt, 
vil dette projekt ikke gøre nogen forskel for vores egen planlægning. 
 
Ad. 3.  
Frd.T. kommer ind på Tisvildeleje molen, hvis horn fører sandet til havs. Ved at fjerne den 
store mængde sten kan man lave en ”by-pass”, idet man ville kunne bruge stenene andre 
steder, og samtidig undgå at føre sandet ud. Eva kommer også ind på, at det vil forøge 
badesikkerheden med fjernelse af stenene. Det er Skov- og Naturstyrelsen, der ejer stenene. 
Frd. T tilbyder at komme med et oplæg til brev til Kommunen, hvilket bestyrelsen naturligvis 
accepterer. 
 
Ad. 4. 
Der planlægges ikke noget nyt møde, men Gerd indkalder ved behov, dog formentlig først i det 
nye år. 
 
God Jul 
Gerd, referent 


